
REFERAT 

Boligselskabet Fjordparken 

Afdeling Lindeparken   Fynsvej – Vendsysselvej – Lindevænget (2-3-4) 

Afdelingsbestyrelsesmøde afholdt den. 24 marts 2022 

Referat godkendt inden udsendelse. 

Jimmy Frisenberg JF Formand jimmy@frisenberg.nu

Annabelle Saabye AS Næstformand

Charlotte Madsen CM Afbud

Erik Christensen EC

Lone Andersen LA

Elmir Sudar ES Suppleant Uden afbud

Michael B. Nielsen MN Suppleant  

1. Velkomst 
Formanden bød velkommen. 

 

2. Orientering fra formanden. 

Formanden orienterede om Charlotte Madsen af personlige årsager stopper i afdelingsbestyrelsen. 

Bestyrelsen vil gerne sige tak til Charlotte for den tid og det arbejde som Charlotte har lagt i 

bestyrelsen. 

Elmir Sudar indtræder pr. dd. i bestyrelsen. Velkommen til Elmir, vi ser frem til samarbejdet. 

Der er som vanligt markvandring i april. 

 

3. Meddelelser fra administrationen 

Der er ved at blive indhentet tilbud på udbedring af murværk og fuger på alle bygninger. 

 

4. Vaskeripriser. 

Bestyrelsen anbefaler at vaskeripriser rettes til, så de bliver tidssvarende. Det er mange år siden de 

sidst er blevet rettet til. 

 

5. Indkommende forslag 

5a. Sti mellem Fynsvej & Lindevænget (Udvidelse af Det Vilde Strøg) Bestyrelsen anbefaler der 

bliver indhentet tilbud. 

5b. Punktet kan ikke behandles, da det er en del af en total renovering af bad/toilet som tidligere er 

besluttet på et afdelingsmøde. 

 

6. Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

Annabelle Saabye & Erik Christensen meddelte at de begge ønsker at trække sig fra 

Afdelingsbestyrelsen ved det næstkommende afdelingsmøde. 

 

7. Eventuelt 

Der er modtaget henvendelser om at der er begyndt generelt at mangle P-pladser på Fynsvej. 

8. Dato for næste møde: I løbet af maj (Dato ikke planlagt endnu) 

 

       Jimmy Frisenberg 

       Formand 


